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В статье анализируются приоритеты исследования в современной украинской административно-правовой нау-
ке наследия выдающегося ученого-административиста ХХ века Алексея Прокофьевича Коренева. Автор выделяет 
несколько основных направлений в исследовании его роли в формировании положений науки административного 
права, а также акцентирует внимание на специфике использования его наследия современными украинскими учены-
ми-административистами в процессе формирования нового научного фундамента для нормотворчества и правопри-
менения. 
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The article analyzes the research priorities in modern Ukrainian administrative-legal science legacy of prominent 
administrative law scientist of XX century Alexey Prokofievich Korenev. The author identifies several key areas in the study of his 
role in shaping the provisions science of administrative law, and also focuses on the specifics of the use of its “heritage” modern 
Ukrainian scientists of administrative law in the formation of a new scientific basis for rulemaking and law enforcement.

Keywords: codification, law institute, branch, implementation, administrative discretion, principles, system, coercion.

DOI: 10.18572/2071-1166-2020-2-32-36




